
تعادل |  
پذيرش FATF از منظر تس��هيل روابط تجاري و كاهش 
هزينه مبادلات، يكي از گام هاي بلند براي بهبود وضعيت 
اقتصادي كشور است و بخش خصوصي نيز از اين منظر، از 
حل موضوع FATF حمايت مي كند. در اين راس��تا، اتاق 
بازرگاني، صنايع، معادن و كشاورزي ايران با انتشار بيانيه اي، 
پذيرش كامل توصيه ه��اي FATF و تلاش براي خروج از 
ليست سياه را به عنوان پيامي شفاف و صريح به جهانيان 
عنوان كرد كه پيام اشتياق ايران را براي برقراري ارتباطات 
امن و شفاف اقتصادي و مالي با جهان اعلام مي كند. اتاق 
ايران در اين بيانيه، با اعلام حمايت از سياست هاي منطقي و 
اصولي دولت چهاردهم و رييس جمهور و همچنين با تأكيد 
بر نتايج مثبت اقتصادي حل موضوع FATF، آمادگي خود 

را جهت هرگونه همكاري با دولتمردان اعلام كرده است.

    متن بيانيه 
اتاق بازرگاني، صنايع، معادن و كش��اورزي ايران با صدور 
بيانيه اي خواستار همكاري كامل با گروه ويژه اقدام مالي شد 
و تاكيد كرد كه حل موضوع FATF حتي در شرايط تحريم، 
آثار مثبتي در فرايندهاي تجاري و مالي با دنيا خواهد داشت.

پارلمان بخش خصوصي با صدور اين بيانيه، پذيرش كامل 
توصيه هاي FATF و تلاش براي خروج از ليس��ت سياه را 
به عنوان پيامي شفاف و صريح به جهانيان عنوان كرد كه 
پيام اشتياق ايران را براي برقراري ارتباطات امن و شفاف 

اقتصادي و مالي با جهان اعلام مي كند.
اتاق ايران در اين بيانيه، با اعلام حمايت از سياس��ت هاي 
منطق��ي و اصولي دول��ت چهارده��م و رييس جمهور و 
همچنين با تأكيد بر نتايج مثبت اقتصادي حل موضوع 
FATF، آمادگ��ي خ��ود را جه��ت هرگونه هم��كاري با 

دولتمردان اعلام كرده است.
در بياني��ه اتاق ايران آمده اس��ت: ني��ك مي دانيم كه در 
طول س��ال هاي گذش��ته علاوه بر تحريم هاي ظالمانه، 
محدوديت هاي ناشي از عدم پذيرش FATF نيز همواره به 
عنوان يكي از موانع مهم تجارت جهاني و مبادلات مالي و 
تجاري فرامرزي، آثار زيانبار خود را بر رونق فعاليت بخش 

خصوصي نمودار ساخت.
اگرچه تحريم ها، دسترسي كشور به سيستم هاي پرداخت 
بين المللي را قطع كرده اس��ت، اما از منظر اتاق بازرگاني، 
صنايع، معادن و كش��اورزي اي��ران و بخش خصوصي، با 
پذيرش كامل توصيه ه��اي FATF و تلاش براي خروج از 
ليست سياه، مي توان اين پيام را به جهانيان مخابره كرد كه 
ايران مشتاق برقراري ارتباطات اقتصادي و مالي با جهان 
در بستري امن، شفاف و به دوراز هرگونه مراودات فسادآلود 

اس��ت. اي بس��ا، از ديدگاه اقتصادي ني��ز عضويت تعداد 
قابل توجهي از كشورها و دو سازمان منطقه اي اتحاديه اروپا 
و شوراي همكاري خليج فارس با در اختيار داشتن حدود 
85 درصد از توليد ناخالص داخلي جهان در اين نهاد، به نوبه 
خود مي تواند دليل محكمي براي لزوم عضويت ايران باشد.

بر اين باور هستيم كه جمهوري اسلامي ايران در همكاري 
كامل با گروه ويژه اقدام مالي، حتي باوجود تحريم ها نيز به 
توفيقات قابل توجهي در تسهيل روابط تجاري و تخفيف در 
هزينه مبادلات دست خواهد يافت و اين به عنوان گامي بلند 
در راستاي بهبود وضعيت اقتصادي كشورمان در تاريخ ثبت 
خواهد شد و آيندگان از آن به عنوان نمودي از عقلانيت در 

نظام حكمراني ياد خواهند كرد.
وعده پيگيري مس��اله FATF از طريق مج��اري قانوني 
توسط رييس جمهور محترم و هم صدايي اعضاي كابينه 
چهاردهم با اين مهم، روزنه اميدي براي فعالان و خانواده 
بخش خصوصي ايجاد نموده است. همچنين حمايت هاي 
بي دريغ مسوولان نظام مقدس جمهوري اسلامي ايران از 
تلاش ه��اي دولت »وفاق ملي«، مايه قوام اين فرهنگ در 
نظام سياسي ايران اسلامي است كه دستاوردهاي اجراي 
هر تصميم راهگشايي، مايه سرافرازي همه دولتمردان و 
حكمرانان دلسوز بوده و ارتقاي سرمايه اجتماعي را در پي 

خواهد داشت.
اكنون با گذش��ت چهار م��اه از آغاز به كار رس��مي دولت 
چهاردهم، اميد به بهبود و چشم اندازي از افق هاي روشن 
در جامع��ه و به وي��ژه در ميان فع��الان بخش خصوصي، 
توليدكنندگان، كارآفرينان و صاحبان كسب وكار كشور 

شكل گرفته است. اين مهم كه در س��ايه تدابير و درايت 
رهب��ر فرزانه انقلاب اس��لامي، گفتار و رفت��ار صادقانه و 
مسوولانه رييس جمهور ولايي كشورمان جناب آقاي دكتر 
پزشكيان و مسووليت پذيري تمامي اركان حكمراني ميسر 
شده، اعتماد دوس��ويه ميان نهاد دولت و جامعه را قوامي 
ديگر بخشيده است. بديهي است كه پذيرفتن مجموعه 
توصيه هاي FATF و پذيرش اين توافقنامه جهاني، ضمن 
بهبود ش��فافيت مالي، موجب افزايش روابط بين المللي، 
افزايش جريان سرمايه خارجي و كاهش ريسك هاي مالي 
و رفع سوءظن پول شويي از دامن اقتصاد ملي و بازرگانان 
و توليدكنندگان و رشد و رونق تجارت خارجي و كاهش 

هزينه هاي مبادلات مالي براي كشور است.
اعضاي هيات نمايندگان اتاق بازرگاني، صنايع، معادن و 
كش��اورزي ايران، جمع بندي همدلانه و مسوولانه نهاد 
دولت در خصوص ضرورت تعاملات مالي شفاف با دنيا را به 
فال نيك گرفته و با اعلام حمايت از سياست هاي منطقي 
و اصولي دولت جناب آقاي دكتر پزشكيان و تأكيد بر نتايج 
مثبت اقتصادي حل موضوع FATF، آمادگي خود را جهت 

هرگونه همكاري لازم با دولتمردان اعلام مي دارد.

    دستورالعمل اتحاديه بين المللي 
مبارزه با پولشويي

اتحاديه FATF داراي يك دستورالعمل ۴۰ ماده اي است 
كه كليه جنبه هاي مبارزه با پولشويي را دربرمي گيرد. از 
ابتداي شروع به فعاليت اتحاديه FATF، مشخص بود كه 
كش��ورهاي عضو اين اتحاديه داراي سيستم هاي مالي و 

قانوني متفاوت با يكديگر مي باشند و نمي توانند معيارهاي 
يكساني داشته باش��ند و براي مبارزه با پولشويي از رفتار 
يكس��اني پيروي كنند؛ بنابراين، دس��تورالعمل اجرايي 
اتحاديه FATF به صورتي نوشته شدهاست كه هم قابل 
اجرا توسط كليه اعضا باشد وهم اينكه مبادلات پولي قانوني 
كش��ورهاي عضو را محدود نكند و مانع توسعه اقتصادي 

كشورها نشود.

FATF ليست سياه در قرارداد  
پس از گذشت مدت ها براي اين قرار داد معيارهاي مشخص 
شده است كه طبق آن FATF كشورهاي را معرفي مي كند 
كه به عنوان پرخطرترين كشورهاي براي سرمايه گذاري 
هستند. سوال اينجاست آيا ايران در ليست سياه قرار دارد؟ 
اين ليست سياه همان ليستي است كه از سوي» سازمان 
همكاري اقتصادي و توس��عه« انتش��ار داده مي شود و با 
عنوان»كش��ورها و قدرت هاي نامناسب براي همكاري« 

نيز شناخته مي شود.
در اين ليست نام كشورهاي ذكر مي شود كه كارشناسان 
اين س��ازمان مي گويند همكاري هاي لازم را براي مبارزه 
جهاني در مقابل پولش��ويي و تامين مالي تروريسم انجام 
نمي دهند. البته براي اين ليس��ت انتقادهاي نيز مطرح 
بوده است. اين ليست هميش��ه به صورت ثابت نيست و 
اين س��ازمان به خودش اين حق را داده تا در صورت نياز و 
بررسي هاي جديد ليست سياه را تغيير بدهد و كشوري را 
حذف يا اضافه كند. در سال ۲۰۰۹ نام ايران براي اولين بار 
در اين ليست قرار گرفت و پس از طي مدت ها هنوز ايران 
در كنار كره شمالي در اين ليست قرار داد و توصيه مي شد 

كه اقدامات مقابله عليه آن صورت بگيرد.

    وضعيت ايران در اف اي تي اف
 »تصويب قان��ون مبارزه با تامين مالي تروريس��م« يكي 
از اقداماتي است كه كش��ور ايران در رابطه با اين موضوع 
انج��ام داده بود كه با تصويب اي��ن قوانين جديد، طي آن 
پرداخت هاي ماليات با نظارت بيش��تري صورت بگيرد و 
هم بهبود فضاي كس��ب و كار را در پي داشته باشد و البته 
شبهه هاي را كه در مورد تامين مالي تروريسم وجود داشته 
را به واس��طه بازارهاي غيرشفاف مالي كاهش بدهد. اين 
لايحه در س��ال ۹۴ به مجلس فرستاده ش��د و پس از آن 

تصويب و به دولت ابلاغ گرديد.
روي ديگر ماجرا، اما اين اس��ت ك��ه در صورت نپذيرفتن 
شروط FATF، قسمت عمده اي از عمليات بانكي و به  تبع 
آن اقتصاد كشور قفل خواهند شد. مهم ترين اين قفل ها از 
بين رفتن امكان نقل وانتقال پول با بانك هاي خارجي است.
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شرط تحويل خودرو صفر
 در مراكز اسقاط اعلام شد

رييس ستاد نوسازي ناوگان ضمن بيان اينكه تاكنون 
بيش از ۹۰ درصد پذيرفته شدگان طرح هاي جايگزيني 
تكميل وجه را انجام داده اند، گفت: شرط تحويل خودرو 
جايگزين، پذيرش خودرو فرس��وده در مراكز اس��قاط 
است. به گزارش خبرگزاري مهر، مهران سالاريه رييس 
ستاد نوسازي ناوگان حمل ونقل گفت: پذيرفته شدگان 
طرح هاي جايگزيني برابر پيامك دريافتي از خودروسازان 
باي��د ضمن مراجعه به پايگاه س��تاد نوس��ازي ناوگان 
حمل ونقل به نشاني nnhk.ir نسبت به انتخاب مركز 
اس��قاط و تحويل خودرو فرسوده خود به مراكز اسقاط 
و طي فرايند پذيرش اقدام كنند. سالاريه افزود: شرط 
تحويل خودروي جايگزي��ن در طرح هاي جايگزيني، 
پذيرش خودروي فرس��وده در مراكز اس��قاط و تأييد 
اسقاط خودرو فرسوده از سوي پليس راهور فراجاست 
كه با توجه به زمانبر بودن اسقاط خودرو فرسوده پس از 
پذيرش در مراكز اس��قاط، هرگونه تأخير در مراجعه از 
س��وي متقاضيان منجر به تأخير در تحويل خودروي 
جايگزين خواهد ش��د. وي در خصوص زمان پذيرش 
متقاضي��ان جايگزين��ي خودروهاي فرس��وده كه در 
طرح هاي پيش فروش خودروسازان شركت كرده و برنده 
شده اند، گفت: بر اساس برنامه ريزي هاي انجام شده اين 
دسته از متقاضيان طبق زمان تحويل خودروي جديد، 
پيامك مراجعه به مراكز اسقاط دريافت مي كنند؛ لذا اين 
متقاضيان تا زمان دريافت پيامك از سوي خودروسازان 

براي تحويل خودرو فرسوده خود بايد منتظر بمانند.

پلمب 3673 واحد مشاور 
املاك در سال گذشته

رييس اتاق اصناف ايران گفت: طي بازرسي هاي صورت 
گرفته در سال گذشته تاكنون ۳ هزار و ۶۷۳ واحد صنفي 
مشاورين املاك متخلف و متجاوز به حقوق مردم و دولت 
در فروش مال غير، تغيير كاربري اراضي كش��اورزي و 
فروش عرصه هاي منابع طبيعي شناسايي و پلمب شد.

قاسم نوده فراهاني در جلسه كارگروه فراقوه اي مبارزه با 
زمين خواري اظهار داشت: طي مدت مذكور ۳1 هزار 
و ۲۳1 واحد صنفي مشاورين املاك بازرسي شد كه از 
اين تعداد ۹ هزار و 1۶۴ واحد اخطار، ۳ هزار و ۲5۶ واحد 
طبق ماده ۲8 تذكر قانوني دريافت كردند و ۳ هزار و ۶۷۳ 
واحد صنفي متخلف نيز پلمب شد. رييس اتاق اصناف 
ايران به ساماندهي مشاورين املاك طي سال هاي اخير 
اشاره كرد و اظهار داشت: اكنون حدود 1۷۲ هزار و 5۳۰ 
واحد صنفي مشاورين املاك در سراسر كشور پروانه 
كسب دارند و طبق آمارها حدود ۳۰ هزار واحد صنفي 
بدون پروانه فعاليت مي كنند. به گفته وي، اكنون هشت 
هزار واحد صنفي مشاورين املاك در تهران بدون پروانه 
فعاليت مي كنند. وي تصريح كرد: اكنون براي ساماندهي 
واحدهايي كه پروانه كسب ندارند و تشديد نظارت ها بر 
فرايند فعاليت هاي واحدهايي كه پروانه كسب دارند به 

كمك نهاده ها و دستگاه ها مختلف نياز داريم. 

آمار جديد ارز پرداختي به واردات
بانك مرك��زي از اول فروردين ماه تا ۷ آذر ماه امس��ال 
۴۶ميليارد و 8۴1ميليون دلار ارز براي واردات كالاهاي 
اساس��ي، دارو، كالاهاي تجاري و بازرگاني، واردات در 
مقابل صادرات و خدمات تأمين كرده است. به گزارش 
خبرنگار اقتصادي خبرگزاري تسنيم، آمار جديد بانك 
مركزي از تأمين ارز واردات از ابتداي سال تاكنون نشان 
مي دهد: در اين مدت براي كالاهاي اساس��ي و دارو ۹ 
ميليارد و 8۳8 ميليون دلار، ب��راي كالاهاي تجاري و 
بازرگاني مبلغ ۲5 ميلي��ارد و ۷۴۹ ميليون دلار، براي 
خدمات ۹81 ميليون دلار و براي واردات مقابل صادرات 
1۰ ميليارد و ۲۷۳ ميليون دلار تأمين ارز صورت گرفته 
است. بر اساس اين گزارش، بانك مركزي براي واردات 
كالاهاي اساسي و كشاورزي ش��امل گندم، دانه هاي 
روغني و نهاده هاي دامي ۷ ميليارد و ۷8۴ ميليون دلار 
و براي دارو، مواد اوليه دارويي و تجهيزات پزش��كي ۲ 
ميليارد و ۰5۴ ميليون دلار ارز تأمين كرده است. شايان 
ذكر اس��ت بانك مركزي در مجموع ۹ ميليارد و 8۳8 
ميليون دلار براي كالاهاي اساس��ي و كشاورزي و دارو 
و تجهيزات پزش��كي را با نرخ ۲85۰۰ تومان و با هدف 
حمايت از مصرف كنندگان و دسترسي اقشار جامعه 

به كالاهاي ضروري با قيمت ارزانتر تأمين كرده است.
اين گزارش حاكي از آن است كه در اين بازه زماني براي 
كالاهاي تجاري و بازرگاني مبل��غ ۲5 ميليارد و ۷۴۹ 
ميليون دلار و براي واردات مقاب��ل صادرات مبلغ 1۰ 
ميليارد و ۲۷۳ ميليون دلار و در مجموع ۴۶ ميليارد و 
8۴1 ميليون دلار تأمين ارز صنايع صورت گرفته است.

اين گزارش حاكي از آن اس��ت تأمين ارز نيمايي براي 
»صنايع حمل ونقل و خودرو« معادل چهار ميليارد و 
۰۶1 ميليون دلار، »ماش��ين آلات و تجهيزات توليد« 
معادل دو ميليارد و ۴88 ميليون دلار، »صنايع معدني« 
يك ميليارد و ۹۷5 ميليون دلار، »صنايع ش��يميايي 
و پليمري« دو ميليارد و 88۶ ميليون دلار، »صنايع و 
تجهيزات برق و الكترونيك« معادل سه ميليارد و ۳۴۶ 
ميليون دلار، »منسوجات و پوشاك« معادل يك ميليارد 
و ۳۳۲ ميليون دلار صورت گرفته است. اين گروه هاي 
صنايع همچنين به ترتيب دو ميليارد و ۴۲۳ ميليون 
دلار، يك ميليارد و 8۶5 ميليون دلار، دو ميليارد و ۰11 
ميليون دلار، 8۴۳ ميليون دلار، ۳۲5 ميليون دلار، ۶۶ 
ميليون دلار ارز توافقي يا واردات مقابل صادرات تا پايان 
روز ۷ آذر ماه سال جاري دريافت كرده اند. همچنين تا 
تاريخ ۷ آذر ماه، ساير صنايع ۹ ميليارد و ۶۶1 ميليون 
دلار ارز نيماي��ي و دو ميلي��ارد و ۷۴۰ ميليون دلار ارز 
توافقي ي��ا واردات مقابل صادرات درياف��ت كرده اند. 
گفتني است؛ در روز چهارشنبه ۷ آذر ماه 1۴۰۳ در تالار 
اسكناس ارز مركز مبادله ايران، دلار با نرخ 5۳ هزار و ۲۰۴ 
تومان، يورو با نرخ 55 هزار و ۷58 تومان و درهم با نرخ 
1۴ هزار و ۴8۷ تومان مورد مبادله قرار گرفت، همچنين 
تالار حواله ارز، شاهد مبادله دلار با نرخ 51 هزار و ۷55 
تومان، مبادله يورو با نرخ 5۴ هزار و ۲۳۹ تومان و مبادله 

درهم با نرخ 1۴ هزار و ۰۹۲ تومان بود.

مزيت خروج برندهاي 
خارجي از بازار لوازم خانگي 

انجمن ملي و اقتصادي صنايع لوازم خانگي ايران 
براي چهارمين س��ال متوالي اس��ت كه همايش 
تجليل از چهره هاي ماندگار و پيشكسوتان صنعت 
لوازم خانگي را برگزار كرد و به گفته فرشاد براتي 
مجري اين رويداد، هم افزايي بخش هاي اجرايي 
و توليدي يك��ي از اهداف انجمن در برگزاري اين 
همايش بوده است. در اين همايش مسائل جاري 
صنعت لوازم خانگي از سوي كليه سخنرانان مورد 
توجه قرار گرفت و به اين ترتيب صاحبان صنايع 
از نزديك با مسوولان اجرايي به واكاوي مشكلات 
و مس��ائل و سياس��ت هاي وزارت صمت و خود 
پرداختند. عليرضا دانيال��ي رييس هيات مديره 
انجمن ملي و اقتصادي صنايع لوازم خانگي ايران 
در اين مراسم گفت: به طوري كلي مي توان گفت 
صناي��ع توليدي ب��ا وجود چالش هاي بس��ياري 
همواره بر افزايش كيفي��ت و كميت محصولات 
خود تاكيد دارند و تلاش مي كنند كه در شرايط 
بحراني كارخانجات ش��اهد تعطيلي نباش��ند و 

كيفيت محصولات روندي كاهشي پيدا نكند.
دانيالي در ادامه با تاكيد بر اولويت توليد كنندگان 
اين حوزه بر ارتقاي كيفيت محصولات خود گفت: 
بر كسي پوشيده نيست كه توليد كنندگان لوازم 
خانگي در تلاش هس��تند ك��ه فعاليت هاي خود 
را گس��ترش داده و بتوانند ب��ا ارتقاي كيفيت در 
بازارهاي مس��تعد منطقه نيز حض��وري پررنگ 
داش��ته باش��ند. وي در ادامه به خروج برندهاي 
خارجي از بازار لوازم خانگي اش��اره كرد و گفت: 
با خ��روج ش��ركت هاي خارجي از بازار كش��ور، 
صنعت لوازم خانگي دچار تحولاتي شد به طوري 
كه پي��ش از اي��ن توليدات ل��وازم خانگي بخش 
داخ��ل حدود 8ميليون دس��تگاه ب��ود و امروز با 
س��رمايه گذاري هايي كه صورت گرفت ش��اهد 
هس��تيم كه توليدات ما به 1۷ميليون دس��تگاه 
در س��ال 1۴۰۲ رسيده اس��ت. در ادامه و بعد از 
سخنراني تني چند از مس��وولان دولتي مراسم 
تجليل از چهره هاي ماندگار و پيشكسوتان صنايع 
لوازم خانگي ايران با اهداي لوم يادبود به 8 تن از 

چهره هاي ماندگار به پايان رسيد.

3۸ هزار دستگاه خودرو
 از گمركات ترخيص شد

يك كارش��ناس خودرو گفت: ۳8 هزار دس��تگاه 
خودرو از گمركات كشور ترخيص شده و همچنين 
۲1 هزار دستگاه خودرو به گمركات وارد و در حال 

ترخيص است.
امير حس��ن كاكايي اظهار كرد: ۳8 هزار دستگاه 
خودرو از گمركات كشور ترخيص شده و همچنين 
۲1 هزار دستگاه خودرو به گمركات وارد و در حال 
ترخيص است. جمع اين دو عدد 5۹ هزار دستگاه 
خودرو مي ش��ود كه مي توان گفت رقم به نسبت 

خوبي است.
وي در مصاحب��ه با راديو اقتص��اد گفت: اگر روند 
فعلي ادامه يابد يعني ارز باشد و در عين حال روابط 
خارجي در همين سطح باقي بماند واردات خودرو 

به يك روند عادي تبديل خواهد شد.
كاكايي افزود: مش��كل واردات خودرو در گذشته 
كمب��ود ارز بود ك��ه به لطف خدا كش��ور در حال 
حاضر به اندازه كافي ارز در اختيار دارد. امسال يك 
ميليارد دلار ارز ب��راي واردات خودرو اختصاص 
يافته و همينطور نمايندگان مجلس براي س��ال 
آين��ده اين عدد را به س��ه ميلي��ارد دلار افزايش 
داده اند. سرجمع با اين وجود مي توان آينده خوبي 

را براي واردات خودرو در كشور پيش بيني كرد.
اين كارش��ناس خودرو گفت: واردات خودروهاي 
دس��ت دوم همچنان مش��كل دارد و بعيد به نظر 
مي رس��د كه واردات اين ن��وع خودروها به زودي 
راه بيفتد. مش��كل واردات خودروهاي دست دوم 
جدا از مس��ائل و مش��كلات ديگر بيش��تر فني و 

انتظامي است.
كاكايي يادآور شد: واردات خودروهاي نو در كشور 
به غلتك افتاده و ديگر كسي نمي تواند جلوي اين 
روند بايس��تد مگر اينكه دوباره مش��كل ارزي در 

كشور ايجاد شود.

بيانيه اتاق درباره الحاق به FATF منتشر شد 

پيام خروج ايران از ليست سياه به جهان

آگهی مزايده اموال غير منقول )اسناد ذمه(
آگهی مزایده اموال غیر منقول ذمه ای به استناد مواد ۱۲۱ و ۱۲۲ - آئین نامه اجرای مفاد اسناد 
رسمی لازم الاجراء اعلام می دارد تمامی سهم الارث آقای مرتضی حسن پور نام پدر: محمد 
تاریخ تولد: ۱۳۶0/0۲/0۲ ش�ماره ملی 0۶۵۲۵۱۴۱۸9 به میزان نه دهم )0/9( دانگ مشاع از 
ششدانگ پلاک ثبتی چهار فرعی از یکهزار و پانصد و هفتاد و نه اصلی بخش دو بیرجند )۴( 
فرعی از ۱۵79 - اصلی بخش ۲ بیرجند به مساحت )۴9۱0( چهار هزار و نهصد و ده متر مربع و 
به نشانی کیلومتر ۱۲ جاده بیرجند خوسف محدوده اراضی چاه حسن پور با حدود اربعه»شمالا: 
اول به طول 7/۵ متر مرزیست به زمین پلاک ۱۵ فرعی، دوم که شرقی است به طول ۲ متر سوم 
به طور غیر مس�تقیم به طولهای ۳۴ و ۱۶/۳0 و ۳/۴0 متر مرزیست به زمین پلاک ۱۳ فرعی، 
شرقا: اول به طول ۲۱/۶0 متر مرزیست به زمین مرقوم، دوم به طول ۴۳/۵0 متر مرزیست به 
شیله، جنوبا: به طول ۱۱۲ متر خط مستقیمی است که جزء حریم جاده بیرجند خوسف در این 
قسمت جوی عام چاه حسن پور قرار دارد که جزو حریم جاده منظور شده. غربا: به طول ۲۴/۳0 
متر دیواریست به زمین پلاک ۱۴ فرعی، دوم به طول ۱۵ متر ابتدا دیوار و سپس دیوار به دیوار به 
ساختمان پلاک ۱۵ فرعی از ۱۵79 اصلی حقوق ارتفاقی ندارد.« که مورد ثبت شماره ۲9۵۴۱ در 
صفحه ۳79 دفتر ۱۶7 بخش دو منطقه ۲ حوزه ثبت ملک بیرجند به نام مرحومه فاطمه کبری 
علیزاده فرزند حسن به شماره ملی 0۶۵۲۴۲۲977 و شماره شناسنامه ۱ متولد ۱۳۲9/۱/۵ 
)مادر زوج( ثبت می باشد و سند مالکیت اصلی با شماره چاپی ۴97۱۶۶ با کاربری زراعی به نام 
مرحومه ثبت و سند صادر گردیده، به موجب پرونده اجرائی به شماره بایگانی ۱۴0۱0۱0۱۱ این 
اداره و به استناد سند رسمی شماره 70۴۵ مورخ ۱۳۸۲/07/0۲ ، تنظیمی دفترخانه ازدواج 
شماره ۲ و طلاق شماره یک شهر بیرجند، پس از ابلاغ مفاد اجرائیه و طی تشریفات قانونی در 
قبال ۱۱۴ عدد سکه طلای تمام بهار آزادی موضوع مهریه خانم زهره پردلی به انضمام حقوق 
دولتی متعلقه توقیف و به ش�رح ذیل ارزیابی و بازداشت گردیده است. چون متعهد پس از 
ابلاغ مفاد اجرائیه نسبت به پرداخت بدهی خویش اقدامی ننموده، به درخواست بستانکار 
ضمن جلوگیری از نقل و انتقال سهم الارث متعهد از پلاک فوق و پس از بازداشت برابر جوابیه 
اداره ثبت اسناد و املاک بیرجند، با معرفی زوجه برابر مفاد صورتجلسه بازداشت اموال غیر 
منقول مامور اجرا وارده به ش�ماره ۱۴0۳0۵00۸0۲۶009۲۳۳ م�ورخ ۱۴0۳/07/۳0 در قبال 
قسمتی از مهریه بازداشت و متعاقباً بنا بر نظریه کارشناس رسمی دادگستری وارده به شماره 
۱۴0۳0۵00۸0۲۶0۱00۲۱ مورخ ۱۴0۳/0۸/۲0 تمامی سهم الارث متعهد از پلاک ثبتی ۴ فرعی 
از ۱۵79 - اصلی به صورت یک قطعه باغ مش�جر با مساحت عرصه ۴9۱0 متر مربع می باشد 
که در کیلومتر ۱۲ جاده بیرجند خوسف قرار گرفته که در قسمتی از عرصه یادشده بناهای 

قدیمی مشتمل بر مغازه در حاشیه جاده دامداری سنتی و انبار و ساختمان مسکونی با مساحت 
کلی ۵۸0/۴ متر مربع احداث گردیده در خصوص اشجار نیز اعلام می دارد که درختان بارور 
قدیمی با قابلیت عناب و انار و به صورت پراکنده نیز شاه توت و زرشک و انجیر در محل ملک 
با تعداد برآوردی حدود ۳00 اصله درخت غرس گردیده است. فاصله درختان به صورت بین 
ردیف چهار و نیم متر و در ردیف س�ه متر با سیستم آبیاری غرقابی می باشد که ششدانگ 
پلاک ثبتی به مبلغ بیس�ت و هش�ت میلیارد و چهارصد و چهل میلیون)۲۸.۴۴0،000،000 
ریال( و س�هم الارث مدیون به مبلغ ۴.۲۲۶.000.000 ریال ارزیابی ش�ده است و به دلیل عدم 
وصول اعتراض ظرف مهلت قانونی قطعیت یافته است لذا بنا به درخواست خانم زهره پردلی 
به عنوان بستانکار در روز یکشنبه مورخ ۱۴0۳/09/۱۸ از ساعت 9 الی ۱۲ ظهر در محل اداره 
اجرای اس�ناد رس�می بیرجند واقع در خیابان پاس�داران خیابان شهید طهماسبی، جنب 
بیمارستان تامین اجتماعی شهید رحیمی در قبال قس�متی از مهریه زوجه و حق الاجرای 
متعلقه از طریق مزایده به فروش خواهد رسید. مزایده حضوری و از مبلغ ارزیابی شده فوق 
شروع و اشخاص با تودیع ده درصد مبلغ پایه هر کدام از پلاک های ثبتی مورد مزایده به حساب 
سپرده اجرائی این اداره به شماره شبای IR 700۱0000۴0۸00۱۳۲079۵۵7۴9 شناسه واریز 
9۴۵۱0۸۵00۱000000000۳09۱۴0۱۱0۱۱ حق شرکت در مزایده را خواهند داشت و خریدار مکلف 
است مابه التفاوت مبلغ فروش را ظرف مدت پنج روز از تاریخ مزایده به حساب سپرده اجرایی 
پرداخت نماید. در غیر اینصورت مبلغ ده درصد مذکور قابل استرداد نبوده و به حساب خزانه 
منظور خواهد شد. همچنین کلیه بدهی های احتمالی پلاک مذکور از جمله عوارض شهرداری 
و غیره که مبلغ آن فعلًا مش�خص نیست بر عهده برنده مزایده می باشد. در صورت تقاضای 
هر یک از طرفین پرونده مبنی بر تسعیر مجدد نرخ سکه، مستند به ماده ۲9 – آئین نامه اجرا 
و رای دیوان عدالت اداری و با توجه به نرخ تورم و نوسانات قیمت سکه و به جهت جلوگیری 
از تضییع حقوق بستانکار و بدهکار همزمان با روز مزایده قیمت سکه مجدداً تسعیر خواهد 
ش�د. حقوق دولتی به شرح ماده ۴0 – آئین نامه اجرا نقداً وصول خواهد گردید. هرگاه زوج تا 
قبل از تنظیم صورتجلسه مزایده اقدام به پرداخت بدهی یا جلب رضایت بستانکار نماید از 
انجام مزایده خودداری می گردد. این آگهی پس از تایید نهایی در سایت سازمان ثبت اسناد 
قرار خواهد گرفت و به منزله انتشار آگهی در روزنامه کثیرالانتشار محلی است. چنانچه روز 
مزایده تعطیل رسمی اعلام شود مزایده در اولین روز کاری و اداری بعد از تعطیلات در زمان 

و مکان مقرر برگزار خواهد شد.

شناسه آگهي : 1836619

فضه رمضانی اسفدن - رییس اداره اجرای اسناد رسمی بیرجند

قوه قضاییه
سازمان ثبت اسناد و املاک کشور

علت گراني خودرو به روايت يك نماينده مجلس

اتابك: ارز حاصل از صادرات بايد در اختيار توليدكننده باشد

رشد ۸ درصدي اقتصاد با خواهش  محقق نمي شود
عضو كميسيون صنايع و معادن مجلس گفت: بخشي از 
گراني خودرو به هرز رفتن سرمايه خودروسازان درگذشته 
باز مي گردد كه صرفِ سرمايه گذاري در ديگر بخش ها شده 
است. به گزارش خبرگزاري مهر، ابوالقاسم جراره با بيان 
اينكه مجلس با گران شدن خودرو موافق نيست، اظهار كرد: 
بخشي از گراني خودرو به هرز رفتن سرمايه خودروسازان 
درگذشته باز مي گردد كه صرفِ سرمايه گذاري در ديگر 
بخش ها شده است. اين كار را هزينه اي مضاعف بر شرايط 
اقتصادي مي دانيم و بايد در عرضه خودرو، كنترل شكل 
گي��رد. وي در مصاحبه راديويي با اش��اره به ديدار هفته 
گذش��ته مجلس با وزير صنعت و خودروس��ازان گفت: 
مواضع خود را مطرح كرديم و طرف قابل هم صحبت هايي 
در زمينه ارزبري و مواد اوليه داشت. جراره با اشاره به اينكه 
دولت تأمين كننده فولاد و مواد ديگر خودروسازي است و 
اين شركت ها از انرژي و فرصت هاي ارزان در كشور استفاده 
مي كنند، افزود: خودرو بايد باقيمت مناسب تري به دست 
مردم برسد. وي از گلايه ها نس��بت به گران بودن خودرو 
سخن گفت كه مجلس هم آن را به دولت منتقل كرده است 
و خانه ملت در اين راستا اقدامات لازم را دنبال خواهد كرد.

عضو كميسيون صنايع و معادن مجلس درباره راهكارها 
گفت: امروز همه متضرر هستند. خودروساز هم به دليل 
زيان انباشته و كلان گلايه مند است و مردم هم نسبت به 
خودروي گراني كه مي خرند گلايه دارند. مجلس مي تواند 
بر اساس قوانين به موضوع ورود كند و از طرفي براي اصلاح 

قوانين هم آمادگي داشته و از اين حيث مشكلي ندارد.
وي همچنين تأكيد كرد: بايد به گذشته خودرو توجه كرد؛ 
چون اين زيان انباشته ناشي از قيمت گذاري غلط نيست. 

ولي تضميني وجود ندارد كه خودروساز قيمت خود را به 
حاشيه بازار نزديك كند. آيا اتفاقي كه امروز افتاده، دوباره 

رخ نخواهد داد؟!
اين نماينده مجلس اضافه كرد: اگر اجازه دهيم خودرو اين 
قيمت را به حاشيه بازار نزديك كند، بايد مشخص باشد 
كه نهايت اين كار مجاز خواهد بود! اگر سياست گذاري در 
حوزه واردات به شكلي باشد كه مردم امكان انتخاب خودرو 
را داشته باشند و از تعرفه هاي مناسب بهره مند شود، روندي 
صحيح اس��ت. جراره با تأكيد بر اينكه راضي نگه داشتن 
مردم، خودروس��از و ارايه خودروي بي كيفيت همخواني 
ن��دارد، تصريح كرد: ما هم قبول داريم سياس��ت گذاري 
كلان در زمينه خودروس��ازي دچار اشكال جدي است و 
بخشي از مشكلات امروز ما ناشي از اقداماتِ غير خودرويي 
خودروسازان درگذشته است. اين شركت ها به عرصه هاي 
سرمايه گذاري در جاهاي مختلف وارد شدند و در نهايت 
منابعي كه بايد صرف خودروسازي مي شد، هرز رفته است. 
اين صحبت ها مفصل است و در مجال يك برنامه راديويي 
نمي گنجد. اين نماينده مجلس گفت: اگر واردات را آزاد 
كنيم، مردم فرصت انتخاب خواهند داش��ت. مردم دنا را 
يك ميليارد تومان مي خرند ولي اگر تعرفه را پايين بياوريم، 
سراغ خريد خودروهاي خارجي باكيفيت تر با همين نرخ 
نمي روند؟! در اين صورت قطعاً خودروساز زمين مي خورد.

وي افزود: قبول داريم كه با چالش ارزي روبرو هستيم؛ ولي 
مجلس مي تواند ارزهاي خارج��ي را فراهم آورد تا مردم 
خودروي باكيفيت بخرند. شخصاً به توليد داخلي معتقدم 
ولي تأكيد دارم مردم نبايد آسيب ببينند و خودروساز بايد 

محصول باكيفيت در اختيار مردم گذارد.

رييس اتاق مشترك ايران و عراق با بيان اينكه رشد 8 درصدي 
اقتصاد به طور قطعي امكان پذير است گفت: حاكميت بايد 
امور زير بنايي، ديپلماسي اقتصادي و الزامات عمومي براي 
اي��ن هدف را فراهم كند وگرنه ب��ا زور و تنبيه و خواهش و 
التماس هيچ كاري پيش نمي رود. به گزارش خبرگزاري 
تس��نيم، يحيي آل اسحاق رييس اتاق مش��ترك ايران و 
عراق ميانگين نرخ رشد اقتصادي كشورمان در چهار سال 
اخي��ر را ۴,5 درصد عنوان كرد و گفت: مركز پژوهش هاي 
مجلس شوراي اسلامي نرخ رشد اقتصادي در سال 1۴۰۳ 
را ۲,5 درصد اعلام نموده و براي سال 1۴۰۴ هم رشد ۲,۹ 
درصدي را پيش بيني كرده اس��ت.   رييس اتاق مشترك 
ايران و عراق با اش��اره به دو رويك��رد درمورد هدف گذاري 
نرخ رش��د 8 درصدي اقتصاد گفت: رويكرد اول اين است 
كه اين عدد با اذعان به محدوديت ها هدف گذاري شده تا 
مسوولان همه تلاش خود را انجام دهند و رويكرد دوم هم 
اين اس��ت كه 5,۲ درصد از اين نرخ رشد مربوط به توليد و 
سرمايه گذاري و ۲,8 درصد هم مربوط به بهره وري است.  
آل اسحاق متذكر شد: مش��كلات اقتصادي با خواهش و 
التماس و تنبيه و زور حل نمي شود و ادبيات و الزامات خاص 
خودش را دارد.  وزير اسبق بازرگاني معتقد است رشد 5,۲ 
درصدي سرمايه گذاري و توليد زماني تحقق پيدا مي كند 
كه فضا براي فعالان اقتصادي قابل پيش بيني باشد، قوانين 

و مقررات موجود براي سرمايه گذاران اعتمادبخش باشد و 
تأمين مالي براي سرمايه گذاري نيز انجام شود.  وي برقراري 
تعامل لازم بين دولت و بخش خصوصي و فعالان اقتصادي 
حداقل براي يك دوره چهارساله و عملي شدن تعهدات دولت 
را نيز از ديگر الزامات تحقق رشد 5,۲ درصدي سرمايه گذاري 
و توليد عنوان كرد.  آل اسحاق با بيان اينكه تحقق رشد ۲,8 
درصدي بهره وري نيز نيازمند تربيت نيروي انساني حرفه اي 
از نظر علمي و فني اس��ت، گفت: علاوه بر نيروي انس��اني 
متخصص، بايد فناوري ها و دانش لازم را به دست بياوريم، 
قوانين و مقررات امور را تسهيل كنند و سياست هاي ارزي و 
ماليات ها و بيمه براي توليدكنندگان روشن و راهگشا باشد.  
رييس اتاق مشترك ايران و عراق تأكيد كرد: حاكميت بايد 
امور زير بنايي، ديپلماسي اقتصادي و الزامات عمومي براي 
رش��د 8 درصدي اقتصاد را فراهم كند وگرنه با زور و تنبيه 
و خواهش و التماس هيچ كاري پيش نمي رود.  وي رش��د 
اقتصادي 8 درصد را به طور قطعي امكان پذير دانست و با 
اشاره به ش��روط آن گفت: ما در حال حاضر از نظر آورده ها 
و بنيان هاي اقتصادي بر اس��اس ش��اخص هاي روز دنيا 
وضعيت خوبي داريم و از نيروي انساني متخصص، امكانات 
اقتصادي، موقعيت جغرافيايي بسيار مناسب، منابع مالي و 
فضاي مناسب اقتصادي نيز برخوردار هستيم؛ اما مشكل 
اصلي بحث استراتژي، راهبردها و برخورد ما با اقتصاد است.

وزير صمت گفت: حق توليدكننده است كه ارز حاصل از 
صادرات خود را در اختيار داشته باشد.

سيدمحمد اتابك در ديدار با اعضاي مجمع كارآفرينان 
ايران به تبيين مهم ترين مسائل صنعت كشور پرداخت 
و اظهار كرد: توسعه صنعتي كشور، نيازمند تدوين سند 
راهبردي توس��عه صنعتي اس��ت و در تدوين اين سند 
سعي شده از ديدگاه هاي فعالان اقتصادي، صنعتگران و 
كارآفرينان استفاده شود. بر اساس اعلام وزارت صنعت، 
معدن و تجارت، وي گفت: هم اكنون سند راهبردي توسعه 
صنعتي در حال تدوين است و پيش بيني مي كنم تا دو ما 
آينده نسخه اوليه اين سند قابل ارايه باشد. وزير صنعت، 
معدن و تجارت با بيان اينكه در ايجاد صنعت بايد به مزيت 
اقتص��ادي توجه كرد، افزود: در تدوين س��ند راهبردي 
توسعه صنعتي ۷ تا 8 رش��ته فعاليت به عنوان اولويت 
مشخص شده است. وي همچنين با اشاره به مشكلات 
تخصيص ارز گفت: حق توليدكننده است كه ارز حاصل 
صادرات خود را در اختيار داشته باشد. اتابك با بيان اينكه 
سياست هاي ارزي و تجاري كشور همسو نيستند، افزود: 
بايد به همه مولفه هاي توسعه، توليد و تجارت توجه كرد و 

بر همين مبنا ما پيشنهاد تشكيل شوراي عالي صادرات 
را مطرح كرديم. وي در ادامه به موضوع ناترازي ها اشاره 
و تاكيد كرد: هر كجا خواستيم ناترازي را تراز كنيم، آن را 
زير مجموعه دستگاه دولتي قرار داديم و به مرور، حمايت 

يا مشوق برداشته شد اما كنترل و قوانين آن باقي ماند.
وزير صنعت، معدن و تجارت اضافه كرد: در بحث تأمين 
گاز و برق واحدهاي صنعتي بايد همفكري كرد تا بتوانيم 

اين ناترازي در حوزه انرژي را مديريت كنيم.
وي همچنين در بخشي از سخنان خود به موضوع اصلاح 
قيمت خودرو اشاره كرد و گفت: قرار شده خودروسازان 
بابت اصلاح قيمت خودرو مبالغي را به قطعه سازان تزريق 
كنند كه اين امر باعث حركت چرخه توليد و افزايش ميزان 

توليد خودرو مي شود.
گفتني است در ابتداي اين نشست تعدادي از كارآفرينان 
و صاحبان صنعت، ديدگاه هاي خود در خصوص مسائل 
مبتلا به صنعت ارايه كردند. موضوع تخصيص ارز، تدوين 
س��ند راهبردي صنعتي، تفويض اختيارات بيش��تر به 
معاونان و مش��كلات گمركي از مهم ترين موارد مطرح 

شده در اين نشست بود.


